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TEMA FOR DAGEN:

HVA ER GOD 
KREMMERÅND 
I 2012?

Dato: TIRSDAG 6. MARS
Tidspunkt: 08.30 _ 16.00
Sted: SALEM KONFERANSESENTER
 Sigurds gate 6 (tidl. Turnhallen), 5015 Bergen

Påmelding på bt.no/bedrebutikk eller tlf. 55 11 59 06, 
Possibility AS v/ Linn Campbell Schreuder. Meld på 4 
– betal for 3! Påmeldingsfrist: 2. mars

UTDRAG AV PROGRAMMET:
» Salg, service og salgsledelse
Paal Rye-Holmboe, Euro Business School

» Handelsbyen Bergen
Marit Warncke, Bergen Næringsråd

» Sosiale medier - å dele og delta på nett
Cecilie Staude, BI

» Raushetens økonomi 
Irene Nygårdsvik, Spekulatoriet AS

» Hvordan nå sitt potensial
Kjetil André AamodtH
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Mitt navn er Henrik, og jeg er nar-
koman – arbeidsnarkoman. 
n Som narkiser flest får jeg absti-
nenser hvis jeg går nykter noen  
dager, det er langt mellom hver 
gang jeg får meg en skikkelig dusj 
og gamle venner har sett seg tvun-
get til å bryte kontakten med meg.
n Som andre narkomane, tilbringer 
også jeg noen timer av døgnet i 
horisontalen, i nærheten av Ny-
gårdsparken. Hver morgen klokken 
06.30 går jeg ut ytterdøren min 
i Parkveien 22 – eller Knarkveien 
som vi i miljøet kaller gaten. 
Naboen på andre siden av gjerdet 
har allerede vært oppe i noen 
timer. Han nikker kollegialt til meg 
i det jeg går forbi, mens han setter 
morgenskuddet. Han kjenner seg 
igjen i den subbende gangen og de 
mørke ringene rundt øynene.
n Dietten vår er stort sett også den 
samme: Litago, hveteboller og 
Red Bull. Vi vet hva som må til for 
å holde det gående gjennom en 
16-timersdag.
n Klokken elleve på kvelden trek-
ker vi igjen oppover mot parken. 
Vi hilser sløvt på hverandre, den 
arbeidsnarkomane og heroinisten 
der vi passerer hverandre, som to 
zombier i natten. Nok en dag på 
kjøret går mot slutten. Snart kan 
vi begge ta kvelden, bare et siste 
fix nå:
n Klokken på laptop-en viser 01.42 
og jeg ligger på sofaen og skriver 
denne spalten. Bare én setning til 
nå, så kan jeg få ro i noen timer – 
før det er ut på kjøret igjen.

Lærervikarenes lønninger er nesten halvert
anna kaThrine eLTvik, deBaTT side 23

Kobler teknologi og menneskeverd
I DAg SNAkkER vI MED: 
LISE HOLSEN

ALDER: 54
BOSTED: Hjellestad 
YRkE: Assisterende rektor ved 
Nordahl Grieg videregående 
skole 
SIvILSTATuS: Samboer 
AkTuELL: Var med å organisere 
«Framtidskonferansen 2012» 
på Nordahl Grieg videregående 
skole fra 20. til 22. februar 

– Hva er fremtidskonferansen?
– Nordahl Grieg videregående skole 
arrangerte Framtidskonferansen for 
første gang i fjor. Vi prøver å rette 
fokuset fremover, og engasjere 
elevene i hva slags utforinger de og 
samfunnet står overfor i fremtiden. 
Vi vil gi dem en sammenheng 
mellom skole og arbeidslivets 
utfordringer.

– Hvem er konferansen for?
–  Konferansen er for våre elever 
og ansatte i tillegg til foredragshol-
derne, og noen inviterte gjester fra 
blant annet Universitetet i Bergen 
og Hordaland fylkeskommune.

– Hva handlet konferansen om 
i år?
–  Temaet i år var «menneskeverd 
og teknologi». Skolens satsnings-
område er realfag og teknologi, 
og vi ønsket å sette realfag i et 
mer overordnet perspektiv. Derfor 
koblet vi dette til 22. juli, og ville 
sette på dagsordenen hvordan vi 
og våre elever kan hindre at slikt 
skjer igjen.

– Hvordan kom dere på 
temaet?
– Vi bestemte temaet tidlig i høst. 
Da var terrorangrepene friskt i 
minne, og det preget spesielt unge 
i samfunnet. Derfor valgte vi å invi-

tere Eskil Pedersen, lederen av AUF, 
og han fortalte litt om hvordan 
han opplevde situasjonen etter 22. 
juli. Han la vekt på å ikke la slike 
handlinger kue demokratiet.

– Hva var målet med 
konferansen?

– Målet var å belyse viktige nasjo-
nale og globale utfordringer slik at 
elevene kan bli motivert til å enga-
sjere seg. Vi hadde Mads Gilbert 
som hovedtaler på konferansen. 
Han fokuserte på arbeid mot den 
tredje verden og utfordringer i for-
hold til skjevfordeling av ressurser.

– Hvilke av foredragsholderne 
og debattantene vil du trekke 
frem som særlig spennende?
– Både Mats Gilbert og Eskil Peder-
sen var engasjerende. Samtidig 
var foredraget «Er det det mulig 

å unngå dramatiske klimaendrin-
ger?» med professor Tore Furevik 
og foredraget «Overbefolkning: 
Vårt største problem og vår største 
tabu» med Harald Kryvi interes-
sante.

– Hvilke punkt på årets 
program gjorde mest inntrykk 
på deg?
–  Møtet med Mads Gilbert ble 
veldig sterkt for alle. Han fortalte 
om hvordan det var å oppleve 
dramatikken på Gaza. Både det han 
fortalte og bildene han viste gjorde 
sterkt inntrykk. Han er en flink taler, 
og har et tydelig budskap. 

– Var det vanskelig å få folk til 
å stille opp?

– Nei, det var veldig lett. De som 
ble spurt var veldig interesserte i å 
stille opp.

– Hvilken effekt har årets 
konferanse hatt på elvene?
–  Konferansen har vært identitets-
skapende for skolen vår som ble 
åpnet august 2010. Den har virket 
sterkt på elevengasjementet, 
og mange elever er opptatt av 
hvordan de kan bidra til å skape 
en bedre verden. For skolen har 
konferansen også satt fokus på 
felles verdier.

– Hvilke erfaringer fra denne 
konferansen kan være viktig 
for neste års konferanse?
– Vi skal ha evaluering av konferan-
sen over vinterferien. Vi har lært 
at det er viktig å begynne tidlig å 
tenke ut et tema. Da kan elevene 
forberede seg best mulig, slik at de 
får mest mulig ut av konferansen.

Kristine næss thorsen

skaPer engasJeMenT: Lise Holsen, assisterende rektor ved Nordahl Grieg vgs, mener «Framtidskonferansen 2012» 
oppmuntrer elevene til å bidra i samfunnet. arKivfoto: vegar valde
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